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Betreft: verkeerssituatie aan de Vincwijcweg

Tijdens de beeldvormende sessie inzake de nieuwbouw van de 
brandweerkazerne op 23 januari 2020 hebben meerdere partijen hun 
bezorgdheid uitgesproken over de verkeersveiligheid op de Vincwijcweg te 
Didam. Dit mede naar aanleiding van de nieuwbouw van de brandweerkazerne. 

Dagelijks maken schoolgaande kinderen, jeugdige sporters, hun ouders 
gebruik van deze steeds drukker wordende weg met ook veel agrarisch 
verkeer. 

Vraag: 
Nu de brandweerkazerne in gebruik is genomen willen we graag van het 
college weten of er nog extra maatregelen worden getroffen ten aanzien van 
de verkeersveiligheid. 

Hartelijke dank voor uw beantwoording.
Fractie Helder


